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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:959 Cirkulär träråvara

Sverige har antagit konventionen för biologisk mångfald. För att vi ska nå 
miljömålen och våra internationella åtaganden till år 2030 behöver mer skog 
skyddas varje år.

Ett sätt att minska trycket på skogen är att återanvända och återvinna träråvara 
och träprodukter. Träavfall kan nyttjas för att tillverka nya produkter.

Enligt Svenskt Trä som representerar svensk sågverksindustri och är en del av 
branschorganisationen Skogsindustrierna föreligger ett behov av att se över 
industriella försörjningssystem för cirkulär träråvara och produkter.

Med anledning av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren 
följande:

Avser ministern att agera för att ge goda förutsättningar för industriella 
försörjningssystem för en cirkulär träråvara?

………………………………………

Amanda Palmstierna (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-06-03
Besvaras senast
2024-06-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


